
 

 

 
Referat bestyrelsesmøde 9.1.2019 på Skype 
 
Deltager: Anja Laulund, Christina Konge, Ole Lau, Niels Zink og Søren Jelsbak 
Jørgen Ring Andersen var inviteret til 1. punkt på dagsorden vedr. hjemmeside. 
 

1. Hjemmeside. 

Forskellige ændringer vedr. hjemmeside blev diskuteret. Desværre blev forbindelse til Jørgen Ring 

Andersen afbrudt, så ønsker er sendt på mail. Der arbejdes videre derfra. 

 

2. Godkendelse af referat. 

Godkendt uden bemærkninger 

 

3. Nyt fra PR. 

Der arbejdes med forskellige tanker vedr. PR., reklame, events osv. 

Har bl.a. modtaget tilbud om profilering af sporten, dette indhentes der flere oplysninger om.  

 

4. Økonomi 

Bankskifte er igangsat, er ved at være på plads. Kontingentopkrævninger udsendes på mail, så snart 

bankkonto er oprettet.  

 

5. Brev vedr. præmiering. Svar fra klubber. 

Efter svar fra klubberne er det besluttet at fortsætte uændret. 

 

6. Udstillinger 

Vedr. Motorsportsmesse Herning, bestyrelsen har besluttet at køreforeningen ikke deltager. 

Interesserede crosskart-kørere er velkomne til at kontakte Helle i Nysum, hvis de ønsker at deltage. 

Vedr. Allingåbro Motorsportsfestival, der arbejdes videre på at få aftale i stand. 

 

7. Uddeling af logger 

Køreforeningens loggere skal være klar til hvert løb og der skal findes 2 personer til på- & 

afmontering af loggere, samt udlæsning af disse. Christina er tovholder på dette. 

8. Evt.  

I forbindelse med loggere blev debatteret om dette er fremtiden. DASU har pålagt køreforeningen 

at finde personer til ovenstående opgaver, dette vil kræve en del mere tid af både køreforeningen 

og kørere.  

Vedr. træningsskole arbejdes fortsat på at leje en bane og lave et træningsforløb i april. 

 

 

Næste møde på Skype 5.3.2019 kl. 19.30 

 


